



社會企業研究院
Social Enterprise Research Academy

Honorary Advisor 榮譽顧問

Mr. Perry Mak
麥華章先生

Mr. Mak Wah-cheung (Perry) is a veteran media industry figure in Hong Kong and a co-founder of the Hong Kong Economic Times . He began his journalism career at Wen Wei Po in his twenties, later serving as manager of its London European branch and eventually deputy general manager . In 1987, he co-founded the Hong Kong Economic Times, which grew into a major financial newspaper and media group . He served as Managing Director of the Hong Kong Economic Times Holdings and Publisher of the Hong Kong Economic Times and Sky Post . Mr. Mak has been recognized with the Ten Outstanding Young Persons of Hong Kong award (1988) and the Asia Pacific Entrepreneurship Award (2012). He currently serves as an independent non-executive director of two Hong Kong-listed companies: Clifford Modern Living Holdings Limited (Stock Code: 3686) and Tai Hing Group Holdings Limited (Stock Code: 6811).

麥華章先生是香港資深傳媒界人物，也是《香港經濟日報》的創辦人之一。他二十多歲入行加入《文匯報》，曾擔任該報倫敦歐洲分社經理，其後晉升為副總經理。1987年，他參與創辦《香港經濟日報》，使其發展成為香港重要的財經報章及媒體集團。他曾任香港經濟日報集團董事總經理，以及《香港經濟日報》及《晴報》社長。麥先生曾獲選「香港十大傑出青年」（1988年），並於2012年獲得「亞太企業精神獎」的「卓越企業家獎」。目前擔任兩家香港上市公司——祈福生活服務控股有限公司（股份代號：3686）及太興集團控股有限公司（股份代號：6811）——的獨立非執行董事。

